
Кевин Пантер: Прихватио бих позив селектора Пешића и  КСС да играм за репрезентацију Србије
уторак, 04 октобар 2022 08:05

 Нови капитен кошаркаша Партизана Кевин Пантер изјавио је да би прихватио позив
селектора Светислава Пешића и Кошаркашког савеза Србије да наступа за
репрезентацију Србије.

  

Пантер је добио српски пасош још кад је наступао за Црвену звезду, тако да има право
да игра за наш национални тим.

  

„Никада пре тако нешто није урађено, али бих ја играо. Прихватио бих позив. Наравно,
ако ме желе. Србија има традицију, поштујем то веома. Уколико ме желе, зашто да не“,
рекао је Пантер за Мондо.

  

Он је додао и да је пратио утакмице Србије на недавно завршеном првенству Европе и
да је очекивао победу Пешићевог тима у дуелу са Италијом.

 1 / 2



Кевин Пантер: Прихватио бих позив селектора Пешића и  КСС да играм за репрезентацију Србије
уторак, 04 октобар 2022 08:05

  

„Гледао сам Евробаскет, мислио сам да ће преокренути тај дуел са Италијанима. Било је
добро гледати то такмичење“, рекао је капитен Партизана.

  

(Данас)
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